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Protokół Nr III/2018 

z przebiegu obrad III sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1300 i zakończyła się o godz.1420 

 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny: P.Wawrzaszek 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia III sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

w niżej podanym brzmieniu (Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów: 

a)  z I sesji, 

b) z II sesji. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku 

budżetowego 2018. 

5. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 

2019-2027. 

6. Projekt uchwały budżetowej na 2019 rok. 

a) projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) opinia Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, 

c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Lubiszyn. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami oraz zatwierdzenia i ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonych do dzierżawy. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z I sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z II sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasły z upływem roku budżetowego 2018. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr III/21/2018. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubiszyn na lata 2019-2027. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr III/22/2018. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z projektem uchwały budżetowej na 2019 rok. 

B.Pampuchowicz przedstawiła prezentację dotyczącą budżetu gminy Lubiszyn na 2019 r. 

W.Prętki przedstawił opinię Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 

B.Pampuchowicz przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

S.Andrzejewski – Panie Wójcie, chciałbym się dowiedzieć odnośnie 2 wniosków złożonych 

do budżetu o zabezpieczenie środków i na remont drogi w Ściechowie. Wiem, że to nie jest 

nasze zadanie, ale odnośnie tych dwóch wniosków: straży i klubu sportowego? 

A.Terlecki – Te wnioski były w ostatnim czasie złożone. Projekt budżetu był przygotowany w 

wymaganym terminie do 15 listopada 2018r. i wówczas tych wniosków nie było. 

My oczywiście pochylimy się nad tymi wnioskami, natomiast to nie jest czas, żeby nie znając 

tych kosztów wprowadzić te zadania do budżetu. To państwo radni zdecydujecie, czy jedno, 

czy drugie zadanie znajdzie uzasadnienie i czy będą środki na jego sfinansowanie. Na tą chwilę 

nie zagwarantuję, że pieniądze na boisko znajda się w budżecie gminy. Czy to jest rzeczywiście 

uzasadniony wydatek o tym zadecyduje Rada Gminy. 

Natomiast, jeśli chodzi o wydatki na remizę i zabezpieczenie środków na remont tego dachu to 

one z\ostały zaplanowane, oczywiście szacunkowo, bo zdajemy sobie sprawę z tego, że remiza 

w Ściechowie wymaga o wiele większych nakładów i chcielibyśmy tą remizę realizować jak 



3 
 

najszybciej. Natomiast wiecie państwo, że sytuacja z Lubna zmusiła nas do tego, że w pierwszej 

kolejności musimy rozbudowywać remizę w Lubnie, bo ma przyjechać nowy wóz strażacki, 

którego gmina nie ma gdzie garażować. Oczywiście w dalszej kolejności czeka remiza w 

Ściechowie i rozbudowa remizy w Lubiszynie. 

S.Andrzejewski – Chodzi jeszcze o zabezpieczenie środków na drogę, chociaż wiem, że to nie 

jest nasze zadanie, ale czy były jakieś rozmowy na temat tej drogi? 

A.Terlecki – Oczywiście kontynuujemy te rozmowy, przekonujemy do kontynuacji tego 

zadania władze powiatu. Wystąpiliśmy nawet z pisemnym wnioskiem do Zarządu Powiatu i 

liczymy na przychylność. Jeżeli Powiat zaplanuje środki na kontynuację remontu drogi w 

Ściechowie to wówczas my będziemy państwa przekonywali do tego żeby podobne środki 

zabezpieczyć w budżecie gminy. Absolutnie nie zamierzamy poprzestać na remoncie odcinka 

drogi w Ściechowie. Chcielibyśmy ten remont kontynuować zarówno w Ściechowie do końca, 

jak i w kierunku Chłopin i Ściechówka aż do starej drogi S3. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr III/23/2018. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubiszyn. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr III/24/2018. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr III/25/2018. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami: 

15.12.2018r. – Udział w spotkaniu opłatkowym organizowanym przez Sołectwo Staw. 

15.12.2018r. – Udział w spotkaniu opłatkowym organizowanym przez Sołectwo Wysoka. 

16.12.2018r. - Udział w spotkaniu opłatkowym organizowanym przez Sołectwo Lubiszyn. 

16.12.2018r. – Udział we wspólnym kolędowaniu organizowanym przez proboszcza parafii w 

Baczynie. 

17.12.2018r. – Wspólne ubieranie choinki z przedszkolakami w Baczynie. 

18.12.2018r. – Udział w jasełkach organizowanych przez przedszkole i Klub Seniora w 

Baczynie. 

21.12.2018r. – Spotkanie z Wicestarostą Powiatu Gorzowskiego. 

27.12.2018r. – Udział w Zgromadzeniu członków Związku Celowego Gmin MG-6. 
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A.Terlecki – Chciałbym Państwu podziękować za jednomyślne poparcie budżetu. Dla mnie 

jest to bardzo ważne i istotne, że rada jednomyślnie wypowiedziała się za przyjęciem tego 

budżetu. Jestem przekonany, że to jest dobry budżet, skrojony na nasze możliwości i budżet, 

który daje możliwość rozwoju tej gminy, zarówno w roku 2019, jak i w latach następnych. Bo 

musimy przy każdym budżecie pamiętać, że gmina musi funkcjonować nie tylko w kolejnym 

roku, ale zarówno w latach następnych. Jak mówiła Pani Skarbnik nie planujemy zaciągnięcia 

kredytu. Jest planowany deficyt i to nie ulega wątpliwości. Natomiast też liczymy na to, że ten 

deficyt w trakcie realizacji roku budżetowego będzie mniejszy niż zaplanowany. Tak często się 

składa, że zaplanowane deficyty później w trakcie roku są nieco mniejsze. Dzięki temu 

budżetowi też mamy szanse pozyskiwania kolejnych środków na jakże potrzebne inwestycje 

dla naszych mieszkańców. I oczywiście każdy budżet nie jest na tyle dobry żeby zaspokoić 

wszystkich. To jest plan wydatków a w trakcie roku życie pokazuje, że szereg rzeczy jest 

realizowanych, nawet, jeżeli na etapie budowy budżetu nie były planowane i są wprowadzane 

na bieżąco. Serdecznie państwu dziękuję za przyjęcie tego budżetu. Wierzę, że to dobry 

prognostyk na pracę Rady na kolejne lata. Postaramy się żeby wydatki zaplanowane w tym 

budżecie były realizowane jak najrozsądniej. 

R.Herian – Jakiego tematu dotyczyło spotkanie ze starostwem? 

A.Terlecki – W pewnym stopniu odpowiedziałem już na pytanie Pana Radnego S. 

Andrzejewskiego w tej sprawie. Właściwie były poruszane 2 tematy podczas tego spotkania. 

W tym roku na terenie gminy będą odbywały się dożynki powiatowe i już w tej chwili czynimy 

pewne uzgodnienia z Powiatem, aby do tego Święta Plonów na naszym terenie przygotować 

się. 

Drugi temat niezmienny od wielu lat, to jest infrastruktura drogowa na terenie gminy Lubiszyn 

i stan dróg powiatowych. Zależało nam na tym, aby nowym władzom powiatu przedstawić 

sytuację, jaka ma miejsce na terenie gminy Lubiszyn, pokazać te drogi w jak najszerszym 

zakresie tak żeby była świadomość tego, że wydatki w tej materii są niezbędne i Powiat musi 

realizować kolejne zadania na drogach powiatowych na terenie gminy Lubiszyn. Dziękujemy 

za to, co się wydarzyło w ostatnich 4 latach, bo część tych dróg udało nam się wyremontować, 

ale oczywiście kolejne potrzeby są ważne i istotne. I to był drugi temat tego spotkania. To było 

drugie spotkanie z władzami powiatu od wyborów a więc ta współpraca na tą chwilę układa się 

bardzo dobrze. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił sprawozdanie z pracy: 

19.11.2018r. – udział w szkoleniu radnych. 

21.11.2018r. – I sesja Rady Gminy. 

22.11.2018r. – Wizyta w Urzędzie Gminy, spotkanie na próbie systemu do głosowań. 

Omówienie spraw administracyjnych i podpisanie uchwał. 

23.11.2018r. – Udział w spotkaniu z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. 

01.12.2018r. – Spotkanie opłatkowe z osobami niepełnosprawnym w Ściechowie. 

03.12.2018r. – Wizyta w Urzędzie Gminy – sprawy organizacyjne i administracyjne. 
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08.12.2018r. – udział w szkoleniu radnych. 

13.12.2018r. – Komisje Rady Gminy. 

14.12.2018r. – II sesja Rady Gminy. 

18.12.2018r. – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych. 

27.12.2018r. – Uczestnictwo w I posiedzeniu Zgromadzenia ZCG MG-6 z Panem Wójtem w 

Gorzowie Wlkp. Z rekomendacji pana Wójta zostałem członkiem Komisji Rewizyjnej. 

W dniu dzisiejszym omawialiśmy z Panem Wójtem sprawę pożaru w Lubiszynie i ewentualnej 

pomocy poszkodowanym. Prowadziłem również rozmowy z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w 

tej samej sprawie. 

R.Herian – Prosiłbym o przybliżenie rozmów z MG-6? 

W.Zwieruho – Było to pierwsze spotkanie organizacyjne, które nie zostało zakończone, że 

względu na to, że Wójt z Deszczna nie mógł uczestniczyć w tym posiedzeniu. Spotykamy się 

w dniu 04.01.2018r. To są sprawy organizacyjne i podobnie jak u nas przyjęcie budżetu na 

2019r. Były sprawozdania RIO, sprawozdanie Głównej Księgowej, wybrani zostali 

Przewodniczący i Z-ca Przewodniczącego. Nie powołano Zarządu i dlatego spotykamy się 

04.01.2018r. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

G.Skorupska – Przegłosowaliśmy budżet na 2019r., ale my z Panem Radnym z Lubna 

wystosowaliśmy dodatkowo pismo do Starostwa Powiatowego w sprawie dróg na terenie 

gminy Lubiszyn, żeby mieli na uwadze, bo są w tragicznym stanie. Złożę dokumenty na ręce 

Pana Przewodniczącego (pismo stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 12 porządku obrad: 

S.Andrzejewski – Proszę, aby Urząd Gminy skontaktował się, ja też będę pisał do zarządu 

Dróg Wojewódzkich. Chodzi o ciąg pieszo – rowerowy z Baczyny do strefy ekonomicznej. 

Tam są 2 przejścia, tam są 2 przejazdy, tam jest ten punkt, w którym są pasy i jest on 

nieoświetlony. Tam coraz bardziej mieszkańcy zgłaszają te wysepki, co powstały, tam staje 

autobus, tam ludzie przechodzą i nie są oświetleni, nie są za bardzo zauważalni i staje się 

sytuacja niebezpieczna. To dotyczy też naszych mieszkańców. Chciałbym żeby gmina też 

wystąpiła z takim wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o jakieś lampy solarne żeby 

oświetlały ten punkt. 

Jeszcze jeden wniosek. W budżecie jest zaplanowane 33.800 zł na turystykę, tam chyba chodzi 

o utrzymanie. Czy będą jakieś dalsze etapy poprawy infrastruktury na tym jeziorze, czy tylko 

w ramach jakiś wniosków zewnętrznych? 

A.Terlecki – Jeśli chodzi o te przejścia to musimy pamiętać, że to nie Zarząd Dróg 

Wojewódzkich tylko ta droga jest w granicach miasta i zarządcą tej drogi jest miasto. Także 

jak Pan będzie składał interpelację w tej sprawie do nas, jak najbardziej wystąpimy wspólnie 

tylko, że do władz Miasta Gorzowa Wlkp. 

Jeśli chodzi o jezioro Marwicko to zaplanowane środki związane są z utrzymaniem tego 

kąpieliska. Nie ma w tej chwili zaplanowanych środków na kolejne etapy inwestycji, bo 
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ewentualne inwestycje nad tym jeziorem warunkujemy pozyskaniem środków zewnętrznych. 

O ile w roku bieżącym była możliwość pozyskania środków w ramach współpracy Lokalnych 

Grup Działania to w tym roku nie ma na tą chwilę żadnych takich perspektyw, więc nie 

planujemy inwestycji. Oczywiście prowadzimy rozmowy chociażby z dostawcą energii ENEA 

w celu doprowadzenia prądu nad jezioro Marwicko. Natomiast te 30 000 zł. zaplanowane w 

budżecie, o których Pan wspomniał dotyczą bieżącego funkcjonowania kąpieliska a nie 

ewentualnych kolejnych inwestycji. 

B.Nawrocka – Chciałabym zapytać o 2 sprawy. 

Czy przy następnych rozmowach z władzami powiatu można byłoby porozmawiać o naszej 

drodze, o oznakowaniu drogi powiatowej z Baczyny do Lubna (słupki boczne, pasy 

zewnętrzne), żeby ona była widoczna? 

Czy wiadomo coś Panu Wójtowi na temat dokumentacji na drogę Stanowice – Lubno? Dotarły 

do mnie słuchy, że w ostatnim czasie miała być robiona taka dokumentacja. 

A.Terlecki – Jeśli chodzi o oznakowanie drogi z Lubna w kierunku skrzyżowania z drogą nr 

130 to rozmawialiśmy już na ten temat z nowymi władzami powiatu, podobnie jak o 

oznakowaniu drogi Lubiszyn – Tarnów. Powiat ma ponownie przeanalizować możliwość 

oznakowania tych dróg. Jeśli chodzi o szczegóły w tej chwili nic więcej nie powiem, nie wiem, 

jaki będzie zakres, jakie koszty, czy będzie wymagany udział gminy. 

Natomiast, jeśli chodzi o drogę Stanowice – Lubno, na tą chwilę to są tylko rozmowy, podobnie 

jak i na temat wszystkich innych dróg. Z tego, co mi wiadomo gmina w żaden sposób nie została 

w to zaangażowana finansowo. Z reguły było tak, że jeżeli powiat przystępował do 

sporządzania dokumentacji na jedną, czy drugą drogę to zwracał się do nas z wnioskiem o 

współfinansowanie tego przedsięwzięcia. W przypadku tej drogi takiego wniosku nie było i na 

tą chwilę dokumentacja projektowa z udziałem finansowym gminy nie jest przygotowywana. 

To pytanie należałoby skierować do Starostwa, czy planują remont na tej drodze. My ze swojej 

strony deklarujemy chęć i wolę współpracy. Przyjmijmy generalną zasadę, że każda droga 

powiatowa na terenie gminy Lubiszyn wymagająca naprawy, przebudowy, jeżeli będzie miała 

akceptację Powiatu do nakładów, do dołożenia tych pieniędzy będę Państwa przekonywał, aby 

w tym partycypować. W tej chwili władze Powiatu dopiero się utworzyły, trwa dopiero 

rozpoznawanie sytuacji, właśnie wizyty w gminach, objazd dróg, wytypowanie pewnych dróg, 

które w pierwszej kolejności mogą być albo muszą być remontowane. Trzeba to jednak zderzyć 

z sytuacją finansową powiatu, z sytuacją finansową poszczególnych gmin, dopiero później 

realizować te zadania. Natomiast ja ze swojej strony będę te działania wspierał. 

W.Krupieńczyk przedstawił pismo do Przewodniczącego Rady Gminy i do Wójta Gminy 

(stanowi załącznik do protokołu). 

A.Terlecki – Odniosę się do tego, bo widzę, że kurz powyborczy jeszcze nie opadł. 

Zdecydowanie chcę jedną rzecz podkreślić. Jeżeli chodzi o remont ulicy Leśnej, jak Pan Sołtys 

posługuje się stwierdzeniem „obietnice wyborcze”, to nie wiem, czyje stwierdzenie ma na 

myśli? Bo ja nigdy mieszkańcom Lubiszyna nie obiecywałem remontu ulicy Leśnej. Byłbym 

niekonsekwentny gdybym coś takiego robił, bo trzeba pamiętać, że zarządcą ulicy Leśnej jest 

Powiat Gorzowski. I ta sama sytuacja dotyczy drogi Wysoka – Ściechów, drogi przez 
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miejscowość Ściechów, czy drogi, o której wspominała Pani Radna, od Lubna w kierunku drogi 

nr 130. Więc bardzo proszę, jak Pan się posługuje stwierdzeniami „obietnice kampanii 

wyborczej” to proszę albo podać konkretne przykłady, kiedy takie obietnice padły, albo się 

takimi stwierdzeniami nie posługiwać, bo z mojej strony takich obietnic nie było. Natomiast w 

przypadku ulicy Leśnej sytuacja jest taka sama, jak w przypadku każdej innej drogi powiatowej 

i niczym się ona nie różni. Ulica Leśna ma ten sam status, co droga Gajewo – Mystki, czy droga 

Lubiszyn – Gajewo, czy droga przez Brzeźno do Buszowa. I tak samo będziemy występowali 

do władz powiatu w sprawie ulicy Leśnej, jak i każdej innej drogi. Natomiast nigdy i w czasie 

wyborów, i w czasie kampanii wyborczej, i w czasie poprzedniej kadencji nigdzie nie 

obiecywałem remontów dróg powiatowych, więc proszę żebyśmy byli tutaj precyzyjni. 

Natomiast, jeśli chodzi o stan ogrodzenia cmentarza w Lubiszynie, generalnie cmentarze na 

terenie gminy wymagają nakładów, nie tylko w Lubiszynie, ale wszystkie. I jeżeli mamy 

pochylić się nad kwestią cmentarzy to będziemy to robili, ale kompleksowo. W tej chwili 

pochylamy się nad kwestią oświetlenia i zaczynamy rozbudowę. Planowane 470 000zł na ten 

cel w tegorocznym budżecie na pewno nie wystarczy na rozbudowę oświetlenia w całej gminie. 

Jak zakończymy tą inwestycję albo nawet nie musimy czekać, natomiast na pewno nie 

będziemy realizowali jednego, czy drugiego ogrodzenia wybiórczo, tylko nad kwestią 

cmentarzy musimy się pochylić kompleksowo. Patrzymy na gminę szeroko i jeżeli chodzi o 

Lubiszyn to z wniosków, które padały podczas spotkań, z wniosku Pana W.Zwieruho na tą 

chwilę zostały zaplanowane środki w budżecie na wykonanie chodnika od ronda z ulicą Polną 

do nowoutworzonego sklepu. Jeżeli Powiat znajdzie na to środki chcielibyśmy w pierwszej 

kolejności to realizować. Natomiast jeszcze raz podkreślam, ja ulicy Leśnej nie obiecywałem i 

oczywiście zrobię wszystko żeby tą ulicę wykonać, tak samo jak i każdą inną drogę powiatową, 

ale nie wymagajcie od wójta i od rady gminy żeby inwestycja była realizowana wtedy, kiedy 

to nie jest nasze zadanie i nie tylko od nas zależy jego los. 

U.Głos – Mam 2 pytania do Pana Wójta. 

1) Czy będzie coś robione w budynku, w którym mieszkał p. Gawęda w Ściechowie, bo w 

drugiej części mieszka pani, która jest po bardzo ciężkiej operacji? 

2) Słyszę temat lamp. Czy dałoby radę założyć lampę k. tartaku, chociaż w stronę stacji 

kolejowej w Ściechowie? Jest tam osoba niepełnosprawna, jeżdżąca na wózku. 

3) Czy jest określony termin remontu naszej sali wiejskiej? 

A.Terlecki – Przygotujemy pisemne odpowiedzi. 

W.Zwieruho – Odniosę się do wypowiedzi Pana Sołtysa z Lubiszyna. Otrzymałem pismo ze 

Starostwa, bo m.in. tam się zwracałem w sprawie dokończenia remontu ulicy Leśnej i remontu 

ulicy Myśliborskiej, budowy ciągu pieszo – rowerowego między Tarnowem i Lubiszynem i 

budowy chodnika do ronda. W pierwszym rzędzie, bo to jest najbardziej pilna sprawa będzie 

na pewno realizowany chodnik do Dino i to nie podlega dyskusji. Natomiast reszta spraw tak, 

jak zapewnia Starostwo, jeżeli znajdzie środki, Pan Wójt przed chwilą też mówił, że będą środki 

gminy i będą te inwestycje realizowane. Jak Pan Sołtys chce to mogę na piśmie odpowiedzieć. 
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Do punktu 13 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad III sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

   Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Wojciech Krzysztof Zwieruho 
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